
Meddelande till samtliga boende 

 

Hej alla, 

 

Som många av er vet har vi haft problem med fiber in i fastigheterna vilket lett till 

problem med bla. porttelefonin samt att vissa inte kunnat skaffa internet annat än av 

Tele2 (tidigare ComHem).  

 

Vi har nu skrivit på ett avtal med Telia/Zitiuz gällande gruppavtal fiber för 

fastigheterna och samtiga lägenheter. Detta avtal innebär att alla kommer att få en 

uppdaterad internetlösning (fiber 200/200 mbit) samt möjlighet till fast (ip-) telefoni 

och ny kabel-tv leverantör. Denna lösning är inkluderad i avgiften och kommer inte 

medföra ytterligare avgiftshöjning. 

 

Att få detta avtal på plats har tagit sin lilla tid men det är nu påkritat och kommer att 

börja levereras under sommaren (preliminärt juli). Samtliga kommer få ny router och 

mediaomvandlare installerat hos sig, mer om detta samt övrig information kommer 

när vi börjar närma oss leverans. 

 

I korthet: alla boende kommer få fiber (internet) levererat/installerat av Telia/Zitius 

utan ytterligare kostnad vilket innebär att man inte behöver ha ett individuellt avtal 

med internetleverantör. 

 

 

Allt gott! 

Styrelsen brf Vällingbypennan 

 

 

 
 

 


